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A Zsuzsiról
Debrecen (HBN) -  A 

Zsuzsi Kisvasútért Bará
ti Kör azt szeretné, ha a 
48-as főút korszerűsítése 
során a város eleget tud
na tenni kötelezettségei
nek, de a kisvasút végál
lomása is a jelenlegi he
lyén maradna -  mondta 
Sándor Zoltán, a baráti 
kör elnöke.

Úgy gondolják, hogy a 
végállomás kihelyezése a 
város határába -  nehezebb 
megközelíthetőség miatt -  
a kisvasút ellehetetlenülé
sét jelentené. A Nyírerdő 
Rt. és a város önkormány
zata által az utóbbi évek
ben a Hármashegyalján je
lentős ráfordítással megva
lósított fejlesztések is rész
ben értelmetlenné válná
nak a kisvasút forgalmá
nak csökkenése miatt. A 
baráti kör úgy véli, hogy 
ha a Zsuzsi jelenlegi állo
másának közelében a jövő
ben esetleg egy bevásárló- 
központ épül, akkor egy -  
a kör által létrehozni terve
zett -  vasúti skanzen látvá
nyosságaival a kereskedel
mi egység vonzerejét is nö
velhetné. Véleményük sze
rint a város belterületén az 
útkorszerűsítés igényeivel 
összehangolva, kisebb kor
rekcióval a helyén marad
hatna a vasúti pálya és az 
állomás is.
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